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Referat til skolebestyrelsesmøde den 20. juni 2024 – online møde 
kl. 16.30-18.00  
 
Kommende møder: 15/8, 26/9, 1/11, 7/12, 15/1, 27/2, 9/4, 15/5, 20/6. 
 
Mødedeltagere:  
Forældrevalgte:  Bo Ebbesen, Gitte Øgaard Lassen, Gitte Breiting, Mia Silje Mehlsen Lavik, René 

G. Klinge, Mikael Gerlach, Janni E. Frisk, Kristina N. Holst. 
Rep. for ungdomsudd.: Carsten U. Eriksen. 
Rep. for erhvervslivet:  Anne Bundegård. 
Medarbejdere: Dorte G. Poulsen, Kristian Kyndi Laursen. 
Elever:   Daniel Theodor Agerskov van der Meer, Walat Abdullah. 
Ledelse:   Sarah Miltersen, Henrik Lorentzen og Klaus Fog. 
 
Afbud:  Henrik Lorentzen, Carsten U. Eriksen, Janni E. Frisk, Gitte Breiting, Mia Silje 
Mehlsen Lavik, René G. Klinge, Mikael Gerlach og Anne Bundegård 
 
Punkt Punkt Referat 
1 Velkomst (Bo) 

 
 

2 Status på skolen (Klaus, 
Henrik, Sarah, Kristian, 
Dorte) 
Bestyrelsen orienteres om, 
hvad der sker på skolen 
herunder 
skolebestyrelsesvalget 
 

Der var en rigtig fin sidste skoledag, som vi forventer at gentage 
næste år.  
Eksamen er godt i gang pt. Samtidig foregår der en del afsluttende 
test af eleverne. 
Turen til Polen gik rigtig godt. Eleverne fik mødt elever fra flere 
lande.  
 
SFO´en har pt meldt 90 børn til pasning i uge 32, hvilket er en 
god opbakning.  
I går havde vi besøg af nye kommende 0 klasser og forældre. Der 
var en god stemning. Første skoledag starter kl 9. Det sker på 
baggrund af sidste års tilbagemeldinger og kommende forældres 
tanker om, at det er mange børn når man kommer på første 
skoledag. Der er lavet en plan for uge 32, så SFO´en er bedre til at 
tage imod nye børn og forældre.   
 

3 Elevforhold (Daniel, 
Walat) 
 

Eleverne deltog ikke i mødet. 

4 Princip for 
skolehjemsamarbejde 
(Klaus) 
 

Princippet har været til høring hos medarbejderne og der er 
kommet nogle tilbagemeldinger. 
Der er enkelte punkter af tilbagemeldingerne, som kommer med i 
udgaven af princip for skolehjemsamarbejde.  
Klaus sender det færdige princip til bestyrelsen efter mødet. 
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5 Forældremøder i 
kommende skoleår 

Klaus fortæller om indholdet af møderne, samt hvilke årgange 
bestyrelsen deltager i forældremøder. 
Gitte og Janni vil gerne fortælle om skolebestyrelsens arbejde i 3. 
klasserne. Ønske om at 0. klasses forældre for viden om at 
kommunikation med skolen foregår på aula eller specifikke lærer, 
som er tilknyttet klassen.   
Bo vil fortælle for 7. klasses årgang og Gitte Lassen vil fortælle 
for 0. klasses årgang. Der er ønske om at forældremødernes datoer 
er fastsat inden sommerferien. Klaus giver dette videre til lærerne. 

6 Forslag til mødekalender i 
kommende skoleår 
 

Møderne holdes fra kl. 18.30, medmindre den ny bestyrelse 
beslutter andet på første møde. Datoerne torsdag 29/8, tirsdag 
24/9, mandag 4/11, onsdag 4/12, mandag 20/1, tirsdag 4/3, onsdag 
2/4, torsdag 15/5, onsdag 11/6 blev godkendt. 

7 Nyt fra støtteforeningen Bo fortæller om støttearrangementet. Der måtte gerne være 
kommet flere mennesker. Der blev samlet penge ind, selvom det 
ikke var det primære fokus.  
Fokus er nu på fundraising, hvor de besøger Det blå gymnasium i 
Tønder for at høre, hvilke erfaringer de har med fundraising.  

8 Opfølgning på 
beslutningen om at 
henvende os til det 
politiskeudvalg i forhold til 
økonomien (Bo) 

Bo vil arbejde med punktet i kommende uge. Han vil sende det til 
høring i bestyrelsen. 

9 Meddelelser og orientering 
 Medarbejdere 
 Skolebestyrelsen –  

 Ledelsen –  

 Økonomi –  

Der informeres om opsigelser og ansættelser i barselvikariat og 
midlertidige vikariater. 
 
Skolebestyrelsen input i forhold til det sundhedsfaglige personale. 
Der er en fagperson, som fortæller, at det er svært at få skolen til 
at bruge udstyret i fht børn med CI høretab. Der er løbende dialog 
med tale-hørekonsulent i forhold til opmærksomhedspunktet og vi 
arbejder målrettet med at bruge det. Skolen vurderer at 
samarbejdet med de sundhedsfaglige parter er godt.  
 
Tak til Dorte for det gode samarbejde i skolebestyrelsen.  
Bo afholder afslutningstalen i år. Næste år vil den skulle foretages 
af en anden i bestyrelsen.  

10 Evt. Rigtig god sommer 

  
 


